



MEMBENTUK MASYARAKAT YANG LEBIH SIHAT

AVALAND BERHAD mengukuhkan lagi dedikasinya terhadap kesejahteraan masyarakat dengan pelancaran program kesedaran kesihatan hasil kolaborasi bersama Yayasan Buah Pinggang Kebangsaan Malaysia (NKF) baru-baru ini.

Sebagai sebahagian daripada programnya dalam meningkatkan komitmennya ke arah meningkatkan kesihatan masyarakat, Avaland menjanjikan 10 unit alat pemantauan tanda vital dengan keupayaan pemantauan ECG dan Ketepuan Oksigen (SPO2) yang akan digunakan di semua Pusat Dialisis NKF di Lembah Klang.

Alat pemantauan tanda vital ini akan melengkapkan sesi dialisis pesakit di Lembah Klang, kerana ia akan membolehkan profesional penjagaan kesihatan mengenal pasti dan menangani reaksi buruk atau komplikasi yang mungkin timbul semasa sesi dialisis pesakit.

Ketua Pegawai Eksekutif Avaland, Apollo Bello Tanco (Pol) mengesahkan dedikasi Avaland untuk memperkayakan kehidupan dan memupuk komuniti yang bertenaga. Pada acara penyerahan peranti pemantauan kesihatan, Pol berkata, "Kami gembira dapat menyokong NKF dalam mempertingkatkan pusat dialisis mereka dengan ikrar kami untuk mendapatkan 10 unit alat pemantauan tanda-tanda vital ini untuk membantu mengekalkan kestabilan keseluruhan pesakit semasa sesi dialisis mereka di sekitar Lembah Klang."

Sebagai tambahan kepada pemberian peranti pemantauan kesihatan kepada NKF, Avaland akan bekerjasama dengan Jabatan Pendidikan Awam NKF untuk menyediakan penilaian kesihatan yang komprehensif yang merangkumi ukuran BMI dan tekanan darah, pemeriksaan kolesterol dan glukos, serta ujian air kencing yang penting dalam menangani kebimbangan kesihatan berkaitan buah pinggang. Selain itu, sesi kaunseling kesihatan swasta juga disediakan sebagai antara agenda program ini.

Inisiatif kesejahteraan masyarakat ini yang menampilkan pemeriksaan kesihatan di galeri jualan Avaland yang terpilih, mempunyai dua tujuan - untuk meningkatkan kesedaran kesihatan dan untuk memupuk semangat sukarela serta bangga dalam kalangan pihak berkepentingan dalam, terutamanya para pekerja.

Secara keseluruhan, program ini bertujuan untuk mengadakan lebih 2,000 saringan, bermula

dengan sesi saringan kesihatan pertama program yang berlangsung pada hujung minggu di Galeri Avaland @ Bangi, menampilkan pembangunan Avaland yang diilhamkan daripada Maghribi - Anja Residences & Signature Retail - di pusat kawasan Bangi, baru-baru ini.

Selain inisiatif kesihatan, acara itu juga menampilkan aktiviti menarik untuk kanak-kanak. Sudut kanak-kanak tertutup yang disokong oleh sukarelawan Avaland, akan menjadi tuan rumah kepada kanak-kanak semasa ibu bapa mereka sedang menjalani saringan. Ini mencerminkan pendekatan holistik Avaland terhadap penglibatan masyarakat.

Mengulas mengenai keputusan untuk menganjurkan siri pemeriksaan kesihatan di galeri jualan Avaland terpilih, Pol berkata, "Kami percaya bahawa pemeriksaan kesihatan memainkan peranan penting dalam mengenal pasti Penyakit Tidak Berjangkit (NCD) sejak awal, membolehkan intervensi dan pengurusan tepat pada masanya. Dengan menawarkan penilaian kesihatan yang komprehensif, bersama-sama dengan NKF, kami berhasrat untuk memperkasakan individu agar mengambil langkah proaktif ke arah mengekalkan kesihatan dan kesejahteraan mereka, seterusnya menyumbang kepada masyarakat yang lebih sihat dan berdaya tahan."

Ketua Pegawai Eksekutif NKF Khor Xin Yun pula menzahirkan terima kasih beliau terhadap penyerahan peranti pemantauan yang dipertingkatkan oleh Avaland untuk semua pusat dialisisnya di Lembah Klang kerana pemantauan tanda vital tradisional mungkin tidak memberikan pandangan lebih mendalam yang penting bagi mengenal pasti kelainan jantung secara halus, tahap oksigen yang turun naik semasa sesi dialisis "Kami juga gembira kerana telah menemui rakan kongsi untuk menyokong kami dalam mendidik masyarakat tentang memerangi penyakit berkaitan buah pinggang dan menyediakan pemeriksaan kesihatan masyarakat secara terbuka, tanpa sebarang kos. Penyakit NCD seperti diabetes, hipertensi dan penyakit kardiovaskular selalunya tidak bergejala pada peringkat awal, menjadikan pemeriksaan biasa penting untuk pengesanan dan pencegahan awal," katanya sambil menekankan komitmen bersama mereka terhadap kesihatan masyarakat.